
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 1. juni 2010 kl. 19.00 

 

Ordstyrer: Peter 

Fraværende: Edith 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. maj 2010 blev godkendt, og bestyrelsen 

konstituerede sig. Ingen ændringer. Bente underretter den genvalgte suppleant. 

 

2. Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive ajourført. 

 

3. Bentes bunke. Kolt Kirkegård har søgt kommunen om udvidelse. GKH har anmodet om, at der 

etableres p-pladser i forbindelse med udvidelsen. Der er indhentet tilbud på stub-fræsning. Niels 

tager kontakt til anlægsgartneren. Oasen benyttes lejlighedsvis som cross-bane. Bestyrelsen er 

opmærksom på det. En beboer fremførte nogle problemer på generalforsamlingen. Bestyrelsen tager 

kontakt. Der er steder, hvor vores maskiner ikke kan komme frem, pga. manglende udvendig hække 

klipning. De pågældende beboere opfordres til at klippe udvendigt. Øvrige beboerhenvendelser blev 

gennemgået og vil blive besvaret.  

  

4. Orientering fra formanden. Der har været afholdt møde mellem Søren, Århus kommune og 

Verner mhp. afklaring af Sørens arbejdssituation. Forskellige løsninger blev drøftet og der arbejdes 

videre med undersøgelse af, om Søren kan arbejde 4 timer pr. dag. Sagen er sat i gang og vi 

afventer. Der foregår uhensigtsmæssig parkering på Kunnerupvej ved forsamlingshuset. Verner 

kontakter kommunen. En defekt vejbrønd og nogle fliser der skal rettes op på Kunnerupvej tilses af 

Verner.  

 

5. Orientering fra kasserer. Ingenting. 

 

6. Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Nyhedsbreve og generalforsamlingsreferat 

lægges på hjemmesiden. Verner mailer dem til Svend Åge. En beboer har rykket for svar på en 

henvendelse. Svend Åge kontakter beboeren.  

 

7. Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Diverse beboerhenvendelser er blevet 

behandlet og vil blive fulgt op. 

 

8. Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

9. Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

10. Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Edith fraværende. 

 

11. Orientering fra legepladsudvalg. Der ønskes nyt sand på beach-volley banen. Niels og John 

undersøger, hvordan det kan lade sig gøre at få sandet ind på banen, tidsnok til at børnene kan få 

glæde af banen i sommer.  

 

12.  Eventuelt. Møder i efteråret er aftalt til følgende tirsdage: 7. september, 5. oktober, 2. november 

og 7. december. Ved den vestlige tunnel under Kolt Østervej er en trappe, der enten skal renoveres 

eller fjernes. Verner kontakter kommunen desangående. John foreslår, at beboerne opfordres til 

udvendig hække klipning i et kommende nyhedsbrev. Et par trappe-gelændere mangler at blive 

monteret. Verner kontakter Jørn og Søren ang. montering. Der er blevet fjernet affald og ryddet op 

ved butikscentret. 

 

Referent: Bente Jensen 


